
936433

minvws.nl];re 5 20SEERinvw.) EAE,

Sent:

Subject: Taskforce, waarom rotterdam "wint"

Received: Mon 11/9/2020 11:51:41 AM

.1 GemiddeldeWoningwaarde 99.png

.1 k 15Tot20Jaar 16.png

.1 AfstandTotRestaurant 224 png

.1 Eenpersoonshuishoudens 86.png

.2 k 65Tot80Jaar 20.png

2 Bevolkingsdichtheid 57.png

17 TotaalMetMigratieachtergrond 44.png

26 k 25Tot45Jaar 18.png

28 AantalZiekenhuizenBinnen20Km 213.png

WaaromWintRotterdam vO0.1pptx.pptx
2020-04 -rapportdebedreigde-stad.pdf
20201108 eerste verkenning correlaties en kaarten.docx

Hallo allemaal,
Rotterdam is in de weer met een analyse waarom de aantzllen daar zoveel hoger zijn dan in masterdam.

Ik heb vanuit VWS mijn vinger opgestoken om betrokken te zijn.
het kan zijnEEC = orn leider in Rdam) je gaat bellen om mee te kijken op de analyse.

Morgen willen ze een eerste beeld in het RBT leggen.
Ik ben heel benieuwd of dit iets oplevert aan inzicht in de groot stedelijke aanpak.

crtiEE

Bijgaande informatie (vertrouwellijkl) ter kennisgeving

Zoals ik eerder melde is er tussen de GGD's van de G4 een verkennend onderzoek geweest. Dit leverde geen resultaat op

In ons RBT is een taskforce samengesteld onder mijn verantwoordelijkheid, samen met de gemeentesecretaris
Rotterdam en de plv directeur GGD

Vanaf vrijdag is de leider ROT hier mee bezig.
Ik heb met VWS contact gehad. VWS sluit vandaag ook aan

Zodra ik morgen wat resultaten heb deel ik deze met je.

Indien er in jouw omgeving vragen zijn kan je in ieder geval meegeven dat de opmerkingen in de MCC niet tegen

dovemansoren zijn gezegd
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Onderwerp: Taskforce

Goedenavond/goedemorgen allen,

In de afgelopen week is op vele plekken geconstateerd dat de besmettingscijfers in Amsterdam en Den Haag sneller dalen dan in

Rotterdam, waarbij vervolgens de vraag aan de orde komt: “Waarom houdt de daling van het aantal besmettingen in Rotterdam

geen gelijke tred met Amsterdam en andere grote steden.

Dit heeft er toe geleid dat de voorzitter van de veiligheidsregio donderdagmiddag in het Regionaal Beleidsteam (RBT) opdracht
heeft gegeven om een taskforce in te richten om dit uit te zoeken. De taskforce zou bestaan uit BEE
IEEEZI riidag heb ik hierover contact gehad metEEEG GD) omdat we bezig zijn om voor dit soort

vraagstukken een informatieknooppunt in te richten. Eerder dit jaar is in het scenarioteam van de VRR al geconstateerd dat er op

verschillende plekken al veel informatie wordt verzameld en geduid. De conclusie was toen ook dat het informatieknooppunt

vooral tot taak had om de data vanuit de verschillende bronnen — inclusief de duiding van de informatie— op één centraal punt bij
elkaar te brengen om de gestelde vragen te kunnen beantwoorden. Ik heb [JEEZ oorgesteld om de opdracht bij het

knooppunt te beleggen in plaats van een aparte taskforce in het leven te roepen. Hier hebben beide mee ingestemd enfEES heeft
mij vervolgens — in mijn rol als 5.1.2e meteen de opdracht gegeven om e.e.a. te organiseren.

Omdat het informatieknooppunt nog niet ‘up and running’ is, heeft aangeboden dat twee data scientists van de

gemeente Rotterdam ons hierbij gaan helpen. Dus welko

Het liefste had men morgenochtend al antwoord op alle vragen, maar ik heb toegezegd dat we dinsdag aan het einde van de

middag een eerste analyse zullen presenteren in het RBT. Deze analyse zal vooral betrekking hebben op onze regio en dus

waarschijnlijk nog geen uitsluitsel geven op de verschillen met de andere grote steden. Voor het goede begrip: het Regionaal

Operationeel Team (ROT) — de naam zegt het al — kijkt in opdracht van het RBT niet alleen naar de gemeente Rotterdam, maar naar

de situatie in de Veiligheidsregio Rotterdam-Rijnmond, dus ook naar de situatie in de andere regiogemeenten. Al ligt het accent

voor dit onderzoek wel in Rotterdam, begrijpelijkerwijs.

Dinsdagochtend van 11.00 — 13.00 u vergadert het ROT en het is de bedoeling dat hier al een eerste concept van onze conclusies

wordt gepresenteerd, omdat hier de (operationele) voorbereiding voor het overleg van het RBT later op de middag plaatsvindt. Dit

betekent ook dat op donderdagmiddag (indien nodig) een aanvulling op de eerste analyse moet worden gepresenteerd. Dit even

voor wat betreft de tijdlijn.

Het afgelopen weekend hebben enkele van jullie al links en rechts de nodige informatie bijeen gezocht en de eerste werkafspraken

gemaakt. [EXER heeft bijvoorbeeld een MARVEL-diagram gemaakt en gedeeld zodat de hiermee de factoren die van invioed

kunnen zijn, geidentificeerd zijn. voor [IEEE it ik dit MARVEL-diagram nog bij als bijlage, evenals de andere stukken die

onder de VRR-collega’s al verspreid zijn. Collega’s, dank voor jullie inspanningen en het voorbereidende werk!

Morgenochtend is een overleg
— via MS Teams —ingepland om met elkaar de stand van zaken te bespreken, nog eventuele

verdiepingsvragen etc. te stellen en met elkaar werkafspraken te maken. Dit overleg vindt plaats van 09.00 — 10.00 u en ik stuur de

uitnodiging hiervoor aansluitend door aan Morgen heeft JERE verieg met de GGD zodat ik vanuit die kant

data en informatie bij ons onderzoek wordt betrokken.

Morgenochtend neem ik daarnaast contact op met EEE =r het ministerie van VWS om toe te lichten wat we nu

georganiseerd hebben en op welke wijze hij ons bij dit onderzoek kan helpen. Mijn verwachting is dat hij ons vooral behulpzaam

kan zijn bij het verkrijgen van informatie van de andere steden.

Het is een spannende klus, niet alleen vanwege de tijdsdruk maar ook omdat Rotterdam-Rijnmond extra verzwarende maatregelen

boven het hoofd hangen. Bij de afweging of dergelijke maatregelen noodzakelijk zijn, kunnen onze resultaten een belangrijke rol

spelen. Ik realiseer me dat ik veel van jullie vraag in deze bijzondere omstandigheden, tegelijkertijd heb ik er vertrouwen in en

reken op julliel! Tot morgenochtend.

Met vriendelijke groet,
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